
Panie Przewodniczacy! 

Wysoka Rado! 

 

Przedkładam sprawozdanie z prac Burmistrza Barlinka za okres od dnia 20 stycznia 2010 
r. do 16 lutego 2010 r. 

W tym czasie odbyły się trzy posiedzenia Burmistrza Barlinka z zespołem 
kierowniczym i rozpatrzono następujące sprawy: 

 
 

I. W zakresie spraw finansowych:  

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej z prośbą o rozłożenie na 
raty opłaty adiacenckiej. Po analizie Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek i 
wyraził zgodę na rozłożenie opłaty na 10 lat. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem sołtysa Dzikowo z prośbą o 
dofinansowanie zakupu słodyczy, napoi i kiełbasek na kulig dla dzieci z sołectwa 
Dzikowo. Burmistrz negatywnie rozpatrzył wniosek i poinformował, że brak jest 
zaplanowanego w/w zadania w Funduszu Sołeckim na 2010 rok Wobec powyższego 
wniosek nie może zostać rozpatrzony pozytywnie. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem sołectwa Lutówko w spr. 
dofinansowania w kwocie 200 zł organizacji zabawy choinkowej dla dzieci w 
sołectwie Lutówko. Burmistrz pozytywnie zaopiniował wniosek, gdyż wnioskowane 
zadanie i kwota zaplanowane zostały w Funduszu Sołeckim na 2010 rok. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na stanowisko audytora wewnętrznego w 
Urzędzie Miejskim w Barlinku. Wpłynęło 6 ofert. Burmistrz wybrał ofertę 
najkorzystniejszą tj. pani Sylwii Lorkowskiej z Gorzowa Wlkp. za cenę 18.000,00 zł i 
postanowił zawrzeć stosowną umowę na stanowisko audytora wewnętrznego.  

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. średniorocznej liczby dzieci w 
przedszkolach miejskich w Barlinku w 2009 roku oraz wydatków bieżących 
poniesionych w 2009 roku w przedszkolach miejskich w Barlinku. 

6.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem SP Nr 4 i PG Nr 2 w Barlinku z prośbą 
o przyznanie dodatkowych środków na naprawę drzwi wejściowych na halę w 
segmencie sportowym. Niezbędne środki to kwota 7.853,37 zł. Burmistrz postanowił 
poinformować, iż prace szkoła musi wykonać w ramach własnego budżetu. Gdy 
gmina otrzyma wyrównanie subwencji oświatowej, środki zostaną przekazane do 
budżetu szkół. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem sołtysa Rychnowa z prośbą o 
dofinansowanie w kwocie 1.000,00 zł zabawy choinkowej dla dzieci z Rychnowa. 
Burmistrz pozytywnie zaopiniował wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota 
zaplanowane zostały w Funduszu Sołeckim na 2010 rok. 

8.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Strąpie z prośbą o 
dofinansowanie zabawy choinkowej dla dzieci z sołectwa w wysokości 600,00 zł. 
Burmistrz pozytywnie zaopiniował wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota 
zaplanowane zostały w Funduszu Sołeckim na 2010 rok. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem sołectwa Dzikowo z prośbą o 
dofinansowanie w kwocie 250,00 zł zakupu żywności o owoców na poczęstunek 
choinkowy dla dzieci i młodzieży. Burmistrz pozytywnie zaopiniował wniosek, gdyż 
wnioskowane zadanie i kwota zaplanowane zostały w Funduszu Sołeckim na 2010 
rok. 



10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem sołectwa Lutówka w spr. 
dofinansowania organizacji zawodów dla dzieci w tenisie stołowym w wysokości 
200,00 zł. Burmistrz pozytywnie zaopiniował wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i 
kwota zaplanowane zostały w Funduszu Sołeckim na 2010 rok. 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem sołtysa Krzynki z prośbą o 
dofinansowanie w kwocie 300,00 zł organizacji czasu wolnego podczas ferii 
zimowych. Burmistrz pozytywnie zaopiniował wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i 
kwota zaplanowane zostały w Funduszu Sołeckim na 2010 rok. 

 
 

II. W zakresie spraw inwestycyjnych: 

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami, które wpłynęły na zapytanie ofertowe 
na 'Przygotowanie wniosku o dofinansowanie wraz z załącznikami do działania 
5.3 RPO Województwa zachodniopomorskiego na lata 2007 - 2013 dla projektu 
pn "Budowa ścieżki rowerowej z Barlinka do Krzynki". Wpłynęły 3 oferty. 
Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejsza Europejskiego Centrum Doradczego 
Dariusz Klityński z Poznania Oddz. w Szczecinie za cenę 19.800,00 zł.  

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. potrzeby podpisania umowy z 
ENEA na przegląd i zaakceptowanie projektu przebiegu sieci oraz określenie 
warunków wykonania sieci elektroenergetycznej w związku z planowaną 
przebudową skrzyżowania ul. 1 Maja z ul. Ogrodową. Burmistrz zaakceptował 
powyższe i postanowił podpisać stosowną umowę 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. naboru wniosków o 
dofinansowanie w pokryciu kosztów zatrudnienia animatorów w ramach programu 
Moje Boisko ORLIK 2012. Burmistrz postanowił, aby wniosek przygotował 
użytkownik obiektu, czyli PG Nr 1 ze względu na znajomość specyfiki pracy 
animatora sportu i odpowiedzialność za prawidłową realizację i rozliczenie 
wniosku. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wyboru inspektora nadzoru na 
zadania "Przebudowa ul. Fabrycznej w Barlinku". Wpłynęły 3 oferty. Burmistrz 
wybrał ofertę najkorzystniejszą tj. Projekty i Nadzory Budowlane, W. Krasowski, 
za cenę brutto 12.000,00 zł i postanowił podpisać stosowną umowę. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przebudowy budynku 
warsztatowego na Gminne Centrum Ratownictwa. Zgodnie z ustaleniami z 
posiedzenia zespołu kierowniczego z dnia 10.12 2009 r. inspektor nadzoru 
zweryfikował wycenę niezbędnych do wykonania prac dodatkowych, tj. 
wykonanie nowych ścian działowych i stropu oraz naprawa żeber płyt 
panwiowych. W/w prace wyczerpują przesłanki do zastosowania art. 67 pkt. 1 
ust.5 - udzielenie zamówienia dodatkowego z wolnej ręki. Burmistrz wyraził 
zgodę na powyższe i postanowił zawrzeć umowę z wykonawcą.  

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wyboru inspektora nadzoru dla 
zadania "Przebudowa boiska miejskiego wraz z zapleczem socjalno - technicznym 
- Etap I". W wyniku przetargu nieograniczonego na w/w zadanie wpłynęło 5 ofert, 
z których żadna nie została odrzucona. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą 
firmy Przedsiębiorstwo Obsługi Inwestycji Sp. z o.o. ze Stargardu Szczecińskiego 
na kwotę 47.702,00 zł brutto i w następstwie polecił zawrzeć stosowna umowę 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. budowy stacji i sieci 
wodociągowej w Moczydle. Burmistrz postanowił wybrać inspektora nadzoru do 



w/w inwestycji, poprzez zamieszczenie ogłoszenia z zaproszeniem do składania 
ofert. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. ogłoszenia przetargu na budowę 
oświetlenia w Moczkowie. Burmistrz postanowił ogłosić w/w przetarg i ustalił 
skład komisji przetargowej w osobach: J. Zubyjk, K. Rogut - Szkudlarek, R. 
Wolniak, W. Kościukiewicz. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na rozebranie ogrodzeń przy ul. 
Jeziornej. Wpłynęły dwie oferty. Burmistrz wybrał ofertę korzystniejszą cenowo 
PGK Sp. z o.o. w Barlinku za cenę 2.500,00 zł brutto. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. drogi Pustać - Podgórze. Burmistrz 
postanowił dokonać odbioru drogi. Jednocześnie postanowił zorganizować 
spotkanie z wykonawcą tego zadania w celu ustalenia porozumienia. Polecił 
dokonać korektę wyceny i zbilansować ostateczne koszty, po czym wystąpić o 
odszkodowanie. Gmina Barlinek wystąpi z roszczeniem o odsetki, technologie i 
utratę dofinansowania. 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. podziału działki nr 77/4 obr. 
Dzikówko gm. Barlinek. w wyniku prac geodety nastąpił podział działki nr 77/4 
należącej do ANR na działki rolne o nr 77/7 i 77/9 oraz działkę drogową 77/8. 
Burmistrz postanowił uregulować stan prawny działki 77/8 obr. Dzikówko i 
przejąć ją na majątek gminy. 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. remontu ulicy Leśnej, 
Mickiewicza(chodnik) oraz drogi w m. Brunki. Postanowił przygotować 
ogłoszenie do składania ofert na opracowanie przedmiaru robót i dokumentacji 
projektowej.  

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej w sprawie 
wyrażenia zgody na umieszczenie szafki energetycznej w pasie drogowym ul. 
Moniuszki. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe i jednocześnie postanowił 
obciążyć opłatą za zajęcie pasa drogowego.  

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o wyrażenie zgody 
w sprawie dostępu do drogi publicznej z nieruchomości nr dz. 237 przez 
nieruchomość nr dz. 125 (droga wewnętrzna) w m. Ożar. Burmistrz postanowił 
poinformować, iż wyraża zgodę na powyższe pod warunkiem, że wnioskodawca 
ze swojej nieruchomości wydzieli część pasa, który będzie przeznaczony na 
potrzeby budowy drogi. 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Pracowni Projektowej „Progaz P-P” 
w sprawie projektowanej budowy gazociągu obejmującym swym zasięgiem 
nieruchomość gminną nr dz. 47 (droga wewnętrzna). Burmistrz pozytywnie 
zaopiniował przedstawiony projekt budowy gazociągu i jednocześnie polecił 
przygotować stosowną uchwałę dot. obciążenia służebnością przesyłu. 

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. tymczasowej organizacji ruchu na 
czas przebudowy kanalizacji sanitarnej w ulicy Jeziornej oraz w delcie młynówki i 
w ulicy Gorzowskiej (teren Moczkowa). Burmistrz nie wniósł uwag i zaopiniował 
ją pozytywnie. 

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Starostwa Powiatowego w sprawie 
przejęcia na własność gminy Barlinek nieruchomości Skarbu Państwa 
stanowiących drogi. Po analizie postanowił poinformować, iż wyraża wolę 
przejęcia nieruchomości nr 79/2 obr. Rychnów i 78/2 obr. Żydowo. 
Nieruchomości nr dz. 59/2 obr. Barlinek i nr dz. 25/4 obr. Rychnów mogą być 
przejęte na rzecz gminy pod warunkiem wykonania prac remontowych w celu 
poprawienia stanu technicznego nawierzchni tych dróg. Natomiast przejęcie 



pozostałych nieruchomości Burmistrz opiniuje negatywnie ( dz. nr 178/2 obr. 
Jarząbki; 320/3 obr. Łubianka, 366/4 obr. Okunie, 528/1 obr Żydowo, 18/8 obr. 
Krzynka, 150/2 obr. Mostkowo).  

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem wójta Przelewic w sprawie 
wykonania prac na drodze wewnętrznej (nr dz. 180) w m. Rówienko w związku 
brakiem przejezdności – zarośnięta krzakami, krzewami. Po analizie Burmistrz 
postanowił wznowić granice na przedmiotowej działce. Postanowił wystosować 
pismo do wójta gminy, iż gmina Barlinek chce wykonać w/w prace, jednak może 
przeznaczyć na ten cel kwotę 5.000,00 zł, w związku z czym zwraca się również o 
pomocy ze strony gminy Przelewice i wspólnego rozwiązania problemu. 

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem BTBS Sp. z o.o. o wyrażenie zgody 
na wejście w pas drogowy w związku z planowanym dociepleniem budynku przy 
ul. Mickiewicza 1 (nr dz. 547/4). Wyraził zgodę na powyższe. 

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wyboru wykonawcy na zadanie 
"Przebudowa ul. Fabrycznej w Barlinku". W terminie składania oferty wpłynęło 9 
ofert. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą tj. Przedsiębiorstwo Budowlano - 
Remontowe 'PBR" Sp. z o.o. za cenę 707.444,44 zł. 

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Przedsiębiorstwa Budowlano - 
Montażowego "Madex" z Barlinka w spr. ustalenia ostatecznej kolorystyki 
kolumbarium na cmentarzu przy ul. Szosowej w Barlinku. Po analizie Postanowił 
poinformować wykonawcę, że zgodnie z opinią projektantów oraz inspektora 
nadzoru wyraża zgodę na wykonanie okładzin ścian kolumbarium z szarego 
granitu oraz na czarny kamień na płytkach zamykających nisze na urny. 

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Starostwa Powiatowego z Gorzowa 
Wlkp. z prośbą o poparcie projektu pt. "Budowa transgranicznej ścieżki rowerowej 
Kietz - Kostrzyn nad Odrą - Barlinek". Burmistrz poparł w/w projekt, promujący 
regiony w zakresie rekreacji i turystyki oraz planowane wspólne działania 
związane z ich rozwojem. 

23. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zagospodarowania parku i 
infrastruktury sportowej oraz budowa kompleksu sportowo - rekreacyjnego we wsi 
Mostkowo. Z uwagi na znaczną odległość budynku szatniowego KS Koral od 
planowanego kompleksu sportowo- rekreacyjnego (Orlik 2012). Burmistrz 
postanowił o ewentualnym zakupie zaplecza socjalno - szatniowego przy SP w 
Mostkowie (w ramach budowy Orlika 2012). 

24. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zabezpieczenia środków 
finansowych na realizację projektu "Polsko - Niemiecka 7 Barlinecka" w ramach 
Funduszu Małych Projektów Programu Interreg IV A. Wartość projektu to 
20.808,00 EUR (ok. 84.000,00 PLN). Maksymalny poziom dofinansowania na 
poziomie projektu -85% - 95% całkowitych wydatków kwalifikowalnych. Po 
analizie Burmistrz polecił przygotować stosowny wniosek o zabezpieczenie 
środków w budżecie, wstawiając do budżetu po stronie wydatków kwotę 
85.000,00 zł, a w dochód 70.000,00 zł. 

25. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem fizycznej zam. Kościelna 1 w 
Barlinku z prośbą o wyrażenie zgody na korzystanie z drogi wewnętrznej ozn. nr 
ewid. 118, celem dostępu do drogi publicznej nr 113 obr. Osina. Po analizie 
Burmistrz rozpatrzył wniosek negatywnie, gdyż warunki techniczne drogi dz. nr 
118 nie dają gwarancji przyszłego bezpieczeństwa do obsługi działek 
budowlanych, które planowane są do realizacji w wyniku podziału nieruchomości 
dz. nr 116. 



26. Burmistrz Barlinka zapoznał się z zakresem inwestycji pn. "Budowa ścieżki 
rowerowej z Barlinka do Krzynki" i zaakceptował go pozytywnie. Jednocześnie 
zapoznał się z ofertami na projekt organizacji ruchu. Wpłynęły dwie oferty. 
Burmistrz wybrał ofertę korzystniejszą pana Grzegorza Salamandry za cenę 3.213 
zł brutto. 

27. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze prawą dot. umów wodno - kanalizacyjnych. Po 
analizie Burmistrz postanowił, iż zawierane umowy będą trójstronne. Po realizacji 
umów przedmiot umowy (wybudowana sieć) będzie przekazany na majątek 
gminy, a następnie aportem do PW-K Plonia. 

28. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o dwuletnie 
przedłużenie terminu realizacji umowy na budowę drogi dojazdowej i sieci 
wodociągowej w Moczkowie oraz zmianę zastawu zabezpieczającego realizację 
przedmiotowej umowy. Po analizie Burmistrz wyraził zgodę o dwuletnie 
przedłużenie terminu realizacji umowy na budowę drogi dojazdowej, natomiast 
nie wyraził zgody na zmianę zastawu zabezpieczającego realizację przedmiotowej 
umowy. 

29. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na opracowania dokumentacji 
technicznej na remont nawierzchni drogi i chodnika w m. Strąpie oraz pełnienia 
obowiązków inspektora nadzoru na przedmiotowym zadaniu. Wpłynęły dwie 
oferty. Burmistrz wybrał ofertę korzystniejsza pana Grzegorza Salamandry za cenę 
6.900,00 zł. 

30. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przebudowy boiska miejskiego 
wraz z zapleczem socjalno - technicznym - Etap I. Po analizie i wizji w terenie 
Burmistrz postanowił pozostawić przebieg ogrodzenia między boiskiem a Klubem 
Żeglarskim jak obecnie i nie przejmować wycinka terenu od Klubu Żeglarskiego, 
gdyż nie ma to wpływu na proces budowlany i późniejszą eksploatację obiektu. 
Natomiast w spr. wykonania bramy dojazdowej do terenu domków letniskowych 
na wniosek dzierżawcy "Pensjonatu pod Sosnami" Burmistrz postanowił 
poinformować zainteresowanych, że możliwość montażu proponowanej 
dodatkowej bramy oraz konieczne w tym przypadku utwardzenie terenu zostanie 
przeanalizowane przez inspektora nadzoru pod kątem możliwości realizacji bez 
zmiany pozwolenia na budowę. W przypadku pozytywnej opinii Gmina jako 
inwestor zadania wykona utwardzenie terenu, pod warunkiem, że bramę wykona 
wnioskodawca na własny koszt, a rozwiązanie konstrukcyjne ustalone będzie z 
gminą. 

 
 
     III       W zakresie spraw rozwoju gospodarczego: 

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem sołectwa Żydowo o zakup wyposażenia 
świetlicy wiejskiej. Po analizie Burmistrz postanowił zorganizować spotkanie z 
sołtysem. Polecił RG rozeznać ile będzie kosztowało podłączenie wody na świetlicy 
oraz rozeznać możliwość wykonania toalety. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. założenia książek budowlanych dla 
świetlic wiejskich w Jarząbkach, Osinie i Krzynce - na podstawie zebranych ofert. 
Wpłynęły 2 oferty. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą Rzeczoznawcy L. 
Piszczyka za cenę 800,00 zł brutto. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. lokalizacji placów zabaw, które w 
budżecie zostały zaplanowane w m. Równo lub Laskówko, Żydowo i Moczydło. 
Burmistrz pozytywnie zaopiniował przedstawione lokalizacje placów zabaw. 



4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem osoby fizycznej w spr. remontu poszycia 
dachowego w obiekcie, którego Gmina Barlinek jest współwłaścicielem w 12%. Po 
analizie Burmistrz postanowił zaproponować wnioskodawcy odkupienie udziałów 
gminy bądź też, jeśli wnioskodawca znajdzie nabywcę i sprzeda swoje udziały 88%, 
gmina sprzeda wówczas swoje 12 % udziałów potencjalnemu nabywcy. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. służebności na zbywanych działkach 
dla właścicieli segmentów budynku mieszkalnego poł. w Barlinku przy ul. Bocznej 4. 
Na teren obejmujący przedmiotowe działki nie ma planu zagospodarowania 
przestrzennego. Minął okres wywieszenia wykazu. Kolejnym etapem dosprzedaży jest 
sporządzenie protokółów uzgodnień stanowiących podstawę do sporządzenia aktu 
notarialnego. Niektóre zbywane działki nie mają dostępu do drogi publicznej, w 
związku z czym Burmistrz polecił ustanowić służebność przechodu i przejazdu dla 
wskazanych działek  

6. Burmistrz Barlinka wydal zarządzenie w spr. ogłoszenia wykazu nieruchomości 
przeznaczonej do sprzedaży poł. w Barlinku przy ul. Kombatantów, nr działki 580/1. 
Cena wywoławcza nieruchomości to kwota 107.000,00 zl łącznie z podatkiem VAT. 

7. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. ogłoszenia wykazu nieruchomości 
przeznaczonych do sprzedaży położonych w m. Moczkowo (działki nr 100/4, 100/5, 
100/6, 100/7, 100/10, 100/11. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem osób fizycznych zam. w Barlinku przy ul. 
Zielnej 32 w spr. przyległych do ich nieruchomości terenów stanowiących własność 
Gminy Barlinek. Postanowił poinformować, że Burmistrz nie ma upoważnień do 
negocjacji, a zgodnie z obowiązującymi przepisami cena zbycia może być ustalona na 
podstawie wartości określone przez rzeczoznawcę majątkowego i nie może być niższa 
od tej wartości.  

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Barlineckiego TBS z informacją, iż 
Wspólnocie Mieszkaniowej Niepodległości 26 przysługuje roszczenie o nabycie 
przyległej nieruchomości gruntowej, w związku z czym zwraca się z prośbą o opinię 
w w/w sprawie. Po analizie Burmistrz postanowił poinformować BTBS, iż część 
wskazanego w załączniku terenu stanowi własność Województwa 
zachodniopomorskiego. Teren zbyć można w drodze bezprzetargowej z możliwością 
udzielenia bonifikaty w przypadku wyrażenia zgody na nią przez Radę Miejską. 
Wartość gruntu może być określona przez rzeczoznawcę majątkowego po ustaleniu 
powierzchni zbywanego terenu. Natomiast rozwiązanie dojazdu do posesji w 
przypadku zbycia wskazanego terenu na rzecz Wspólnoty możliwe jest poprzez 
ustanowienie na zbywanej działce służebności gruntowej polegającej na dojeździe i 
przechodzie. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej zam. Barlinek, ul. 
Odrzańska 8 o ustanowienie służebności drogowej na działkach nr 96/24 i 94/25 
poprzez którą będzie zapewniony dostęp do drogi powiatowej publicznej tj. działki nr 
159/1 obr. 1 Barlinek. Burmistrz postanowił przygotować stosowny projekt uchwały o 
nieodpłatne ustanowienie służebności. 

11.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na przetarg nieograniczony na wykonanie 
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego jednostki 
planistycznej "Prądno" gm. Barlinek. Na przetarg wpłynęły dwie oferty. Burmistrz 
postanowił udzielić zamówienia oferentowi najkorzystniejszemu, tj. firmie Soft GIS 
s.c. z Wrocławia za kwotę 76.128,00 zł brutto. 

12. Burmistrz postanowił poinformować sołtysów, iż każdy zakup na potrzeby sołeckie 
musi zostać wcześniej zaakceptowany przez Burmistrza, w przypadku braku 
akceptacji procedura nie będzie realizowana i środki finansowe nie będą przyznawana. 



13. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. konieczności przedłużenia umowy z 
firmą Inwest - Bud J. Nożyńska - Smola i B. Smola z siedzibą w Choszcznie na 
przygotowanie dokumentacji związanej z określeniem udziału Gminy we 
współwłasności nieruchomości. Burmistrz wyraził zgodę na przedłużenie umowy na 
czas 1 roku i polecił sporządzić stosowny aneks do umowy. 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. terenu po remizie strażackiej w 
Rychnowie, działka nr 205/1 obr. Rychnów. Po analizie Burmistrz postanowił 
zaproponować właścicielowi działki sąsiedniej (205/2) dosprzedaż tej działki lub 
przyszłemu nabywcy działki 424/1, która przygotowywana jest do zbycia. 

15.  Burmistrz wyraził zgodę, aby zatrudniono osobę pilnującą i zajmującą się świetlicą w 
Żydowie. Jednocześnie ustalił wynagrodzenie dla zatrudnionej osoby w wysokości 
600,00 zł brutto. 

16.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych o nabycie lokalu 
użytkowego (garażu) znajdującego się w budynku poł. w Barlinku przy ul. Chmielnej 
3 wybudowanego na działce ozn. w ewidencji gruntów nr 158. i z oświadczeniem o 
skorzystania z pierwszeństwa wykupu w/w lokalu użytkowego. Burmistrz nie wniósł 
uwag i wyraził zgodę na zbycie bezprzetargowo wskazanego lokalu użytkowego i 
gruntu. 

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem OSP w Mostkowie z prośbą o 
sfinansowanie wyrysu mapki działki ewidencyjnej nr 22 obr. Mostkowo gm. Barlinek 
oraz przeprowadzenia pełnej procedury wydania decyzji o warunkach zabudowy w 
celu zrealizowania inwestycji polegającej na budowie toalety przy remizie OSP 
Mostkowo. Burmistrz wyraził zgodę na sfinansowanie niezbędnej mapki i polecił 
przeprowadzenie procedury wydania decyzji o warunkach zabudowy i 
zagospodarowania terenu na realizację w/w zadania. 

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wyboru inwestycji do dofinansowania 
z programu "Po Ryby". Po analizie Burmistrz postanowił zgłosić do programu 
następujące inwestycje: uporządkowanie gospodarki wodno - ściekowej w m. Strąpie i 
Dzikowo oraz budowa promenady i Parku Delta w Barlinku. 

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zagospodarowania i odrestaurowania 
parku w Dzikowie. Burmistrz postanowił zorganizować spotkanie z sołtysem wsi w 
celu omówienia sprawy, podjęcia ustaleń i określonych działań w kierunku 
zagospodarowania i odrestaurowania parku w Dzikowie. 

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przejęcia na majątek gminy odcinka 
drogi Równo - Laskówko. Burmistrz postanowił przejąć w/w odcinek drogi na 
majątek gminy od Nadleśnictwa Choszczno. 

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą przejęcia nieruchomości na cele publiczne 
- na potrzeby budowy przepompowni ścieków sanitarnych w ramach realizacji 
rozbudowy kanalizacji sanitarnej i sieci wodociągowej na terenie Gminy Barlinek. Po 
analizie wyraził zgodę na przejęcie 6 niezbędnych nieruchomości, poprzez ich 
wykupienie. Ich wartość to kwota ok. 36.000,00 zł. 

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Starostwa Myśliborskiego z prośbą o 
podanie na jaki cel będzie przeznaczona działka nr 502/2 poł. w obr. 2 m. Barlinka. 
Burmistrz postanowił poinformować, iż w/w działka zostanie przeznaczona m.in. na 
promowanie gminy, zagospodarowanie zielenią. 

23. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy "Kala" Sp. z o.o. z Barlinka o 
ustalenie warunków zabudowy dla działki nr 460/54 przy ul. Wiśniowej w Barlinku. 
Wniosek ten spełnia wszystkie warunki wynikające z ustawy z dnia 27 marca 2003 r. 
o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. Burmistrz przyjął do wiadomości i 
nie wniósł uwag do wniosku. 



24. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. budynków gospodarczych 
wybudowanych na dz. nr 576/46 o pow. 0,0482 ha przy ul. Lipowej stanowiącej 
własność Gminy Barlinek. Rada Miejska w 2008 r. podjęła uchwały o wyrażeniu 
zgody na zbycie z 95% bonifikata od ceny nieruchomości ozn. w ewidencji gruntów 
dz. nr 576/46 o pow. 0,0482 ha przy ul. Lipowej na rzecz wspólnoty Mieszkaniowej 
Lipowa 7. Wspólnota wpłaciła zaliczkę na pokrycie kosztów niezbędnej dokumentacji 
do zawarcia transakcji. Burmistrz postanowił nie dokonywać wyceny tych budynków i 
poinformował, iż znajdujące się na w/w gruncie budynki nie maja legalizacji i są 
przeznaczone do rozbiórki. Natomiast grunt przygotowujemy do sprzedaży. 

25. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. uchwały nr XLVI/671/2009 Rady 
Miejskiej w Barlinku z dnia 24 września 2009 r. w spr. zgody Rady Miejskiej na 
zbycie gruntu poł. w Barlinku przy ul. Tunelowej, ozn. w ewidencji gruntów działką 
nr 2121/2 na rzecz właściciela działki przyległej ozn. w ewidencji gruntów nr 98/8. Po 
analizie Burmistrz postanowił wystąpić o wydanie decyzji o warunkach zabudowy i 
zagospodarowania działki nr 2121/2. Wojewoda Zachodniopomorski podtrzymał w 
mocy w/w uchwałę i Burmistrz polecił jej realizację. 

26. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Hotelu Barlinek z prośbą o przesunięcie 
terminu opłaty rocznej z tyt. użytkowania wieczystego gruntu ozn. w ewidencji 
gruntów działka nr 1010/5 pol. w Barlinku przy ul. Zaułek do 30.09 2010 r. Burmistrz 
pozytywnie rozpatrzył wniosek i wyraził zgodę na przesuniecie terminu zapłaty. 

27. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. możliwości skorzystania z prawa 
pierwokupu użytkowania wieczystego działki gruntu ozn. w ewidencji gruntów nr 
2119 o pow. 1,9267 obr. 1 Barlinek. Po analizie Burmistrz postanowił wystosować 
pismo do wskazanej Kancelarii Notarialnej, iż nie korzysta z prawa pierwokupu w/w 
działki, jednocześnie informując o obciążeniach tej nieruchomości wraz z podaniem 
kwot obciążeń. Burmistrz polecił, aby radca prawny w/m przygotował stosowny 
wniosek od sądu o rozwiązanie umowy użytkowania wieczystego przedmiotowej 
nieruchomości. 

28.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Zakładu Usług Geodezyjno - 
Kartograficznych Henryk Kądziołka z prośbą o przyjęcie wyceny wydzielenia ul. 
Zielnej w Barlinku jako średnią cenę za wykonana usługę wyliczoną na podst. umowy 
z 2007 r. o na podstawie umowy z 2009 r. cena za wykonane roboty w 2007 r. wynosi 
10.431,00 zł, cena za wykonane roboty wg umowy wyniosłaby 15.189,00 zł, średnia 
to 12.810 zł. Po analizie Burmistrz wyraził zgodę na zapłatę kwoty w wysokości 
12.000,00 zł. 

29. Burmistrz Barlinka wydal zarządzenie w spr. ogłoszenia wykazu nieruchomości 
lokalowej przeznaczonej do zbycia w drodze przetargowej poł. w Strąpiu, ozn. w 
ewidencji gruntów nr 8/61. 

 
 
     IV      W zakresie spraw gospodarki mieniem komunalnym i ochrony środowiska: 

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Barlineckiego TBS Sp. z o.o. w spr. 

wprowadzenia zmian do Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
miasta i gminy Barlinek podjętego Uchwała Nr L/366/2006 Rady Miejskiej w 
Barlinku z dnia 27.04.2006 r. poprzez rozszerzenie katalogu zwierząt objętych 
regulaminem o gołębie. Burmistrz podtrzymuje stanowisko wyrażone we 
wcześniejszej korespondencji, iż zgodnie z § 3 pkt.14 rozdziału II obowiązek 
utrzymania czystości i porządku poprzez ustanowienie odpowiedniego regulaminu na 
terenie nieruchomości z zabudową wielorodzinną w stosunku do najemców, 



dzierżawców itp. należy do właściciela nieruchomości. Zatem BTBS Sp. z o.o., jako 
administrator nieruchomości mieszkalnych ustanawia zasady korzystania z tych 
nieruchomości.  

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją PGK Sp. z o.o. w Barlinku dot. ilości 
miejsc wolnych i wykorzystanych na pochówki na Cmentarzu Komunalnym w 
Barlinku oraz sprawą podjęcia decyzji dot. przekazania nowego cmentarza 
Przedsiębiorstwu. Burmistrz postanowił zorganizować spotkanie w /w sprawie w celu 
podjęcia stosownych decyzji 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Barlineckiego TBS Sp. z o.o. w spr. 
odstąpienia od ponoszenia kosztów za letnie i zimowe utrzymanie chodników 
położonych wzdłuż ich nieruchomości, oddzielonych pasem zieleni. Po analizie 
Burmistrz postanowił zlecić oczyszczanie chodników PGK Sp. z o.o. w Barlinku. 
Jednocześnie Burmistrz polecił wysłać do PGK wykaz ulic gminnych znajdujących się 
w Barlinku, które winny być objęte utrzymaniem przez Przedsiębiorstwo i polecił, aby 
PGK przygotowało nowy projekt umowy w/w sprawie. 

4. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. podania do publicznej wiadomości 
wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży. 

5. Burmistrz Barlinka wydal zarządzenie w spr. sprzedaży nieruchomości - lokali 
mieszkalnych - stanowiących przedmiot własności Gminy Barlinek, na rzecz najemcy. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. powołania Społecznej Rady Ochrony 
Zabytków. Ze względu na nie sprecyzowanie kompetencji, które mogłyby być 
powierzone Radzie, Burmistrz postanowił nie powoływać Rady, a ewentualne 
opiniowanie na potrzeby Burmistrz Barlinka zostaną powierzone Komisji 
Urbanistycznej. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Polskiego Związku Wędkarskiego Okręg w 
Gorzowie Wlkp. informującego, że umowa zawarta na dzierżawę jeziora 
Chmielowego pomiędzy Gminą a przedstawicielami Koła nr 1 w Barlinku jest 
nieważna. Burmistrz postanowił zorganizować spotkanie w w/w sprawie, jednocześnie 
zaznaczył, iż jest zadowolony ze współpracy z Kołem Wędkarskim Nr 1 w Barlinku, 
który dobrze realizuje zawartą umowę. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem ENEA Operator spółka z o.o. o zmianę 
warunków umowy użyczania poprzez dopisanie w § 1 pkt 2 dodatkowo „ pod 
zabudowę słupa rozgałęźnego w istniejącej linii 15 KV jak i linii 15 i 0,4 KV 
kablowych oraz” oraz zmianę w § 7 datę trwania umowy ( okres dziesięcioletni). Po 
analizie Burmistrz wyraził zgodę na zmianę warunków umowy użyczania poprzez 
dopisanie w § 1 pkt 2 dodatkowo „ pod zabudowę słupa rozgałęźnego w istniejącej 
linii 15 KV jak i linii 15 i 0,4 KV kablowych oraz” jednak okres trwania umowy 
pozostaje bez zmian, czyli na 3 lata. 

9. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie wykazu cz. nieruchomości 
oznaczonych 247/22, 247/27, 267/2, 267/4, 267/6, 267/7, 267/8, 273/16, 273/14, 
273/10, 274,1, 729/25, 805/7, 805/10( ob. 1 m. Barlinka) przeznaczonych do 
wydzierżawienia na czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym na rzecz ENEI 
Operator sp. z o.o. Ustalił stawkę czynszową zgodnie z wyceną rzeczoznawcy 
majątkowego tj. 12.291,00 zł brutto (opłata jednorazowa). Jednocześnie obciążył 
ENEA kosztami wyceny w wysokości 244,00 zł brutto. 

10. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie zmieniające zarządzenie nr 157/2009 
Burmistrza Barlinka z dnia 24 września 2009 r. w sprawie wykazu cz. nieruchomości 
oznaczonej dz. nr 752/1 ( ob. 2 m. Barlinka) o pow.7 m2, przeznaczonej do 
wydzierżawienia na czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym z przeznaczeniem 
na usytuowanie stacji redukcyjno –pomiarowej. 



11. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie wykazu cz. nieruchomości 
oznaczonej dz. nr 257/11 ( ob. 2 m. Barlinka) o pow. 0,20ha, przeznaczonej do 
wydzierżawienia na czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym z przeznaczeniem 
na gospodarowanie zgodnie z planem gospodarowania obowiązującym dla tego 
terenu. Burmistrz ustalił stawkę czynszowa w wysokości 10,00 zł rocznie plus podatek 
VAT. 

12. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie wykazu nieruchomości oznaczonej 
dz. nr 291/2 ( ob. 2 m. Barlinka) o pow. 15,00 m2, przeznaczonej do wydzierżawienia 
na czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym oddanej w administrowanie BTBS 
Sp. z o.o. 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem osób fizycznych informującym, że 
odmawiają podpisania umowy dzierżawy oraz wydania cz. nieruchomości nr 720 i 
720/1 ( ob. 1 m. Barlinka) przylegających do działki nr 589. Z uwagi na powyższe 
Burmistrz postanowił skierować sprawę ma drogę postępowania sądowego o wydanie 
nieruchomości stanowiących własność Gminy Barlinek i jednocześnie obciążyć za 
bezumowne korzystanie z nieruchomości. 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. skierowania projektów uchwał do 
Rady Miejskiej w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienia na czas nieoznaczony 
w trybie bezprzetargowym cz. dz. nr 1010/4, nr dz. nr 1010/7, nr 1010/6, nr 1010/9 ( 
ob. 2 m. Barlinek). Postanowił skierować przedmiotowe projekty do RM. 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją BTBS Sp. z o.o. w sprawie 
wydzierżawienia na czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym nieruchomości 
stanowiących własność gminy Barlinek. Burmistrz postanowił skierować do Rady 
Miejskiej stosowny projekt uchwały zgodnie z przedstawioną informacją. 

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wypowiedzenia umowy dzierżawcą 
Pensjonatu pod sosnami w zakresie terenu niezbędnego do modernizacji, przebudowy 
stadionu miejskiego i konieczności zagospodarowania tego terenu na potrzeby 
prawidłowego funkcjonowania stadionu a także rozwiązania umowy dzierżawy z 
dzierżawcą stadionu Pogoni wraz z terenem zabudowanym. Burmistrz polecił RI i 
RGM dokonanie wizji lokalnej w terenie i na jej podstawie ustalenie spr. 
wypowiedzenia umów dzierżaw w celu przygotowania w/w terenu do przetargu. 

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem P W-K "Płonia" Sp. z o.o. w spr. 
zabezpieczenia środków finansowych na podjecie działań mających na celu 
zlikwidowanie zalewania przez wody opadowe nieruchomości przy ul. Kossaka dz. nr 
804/29. Przewidywany koszt inwestycji to około 20.000,00 zł. Po analizie Burmistrz 
wyraził zgodę na powyższe gdzie sfinansowane zostanie zadanie z GFOŚiGW. 
Jednocześnie Burmistrz polecił kierownikowi RGM przygotowywanie programu 
"solarowego".   

18. Burmistrz Barlinka na podstawie § 9 ust. 3 uchwały w spr. zasad wynajmowania lokali 
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Barlinek, na zasadzie 
wzajemnego porozumienia stron, postanowił wyrazić zgodę na zawarcie umowy 
najmu zajmowanego lokalu socjalnego na czas nieoznaczony, po uprzednim 
wyłączeniu lokalu z zasobu lokali socjalnych i wydał zarządzenie uchylające 
zarządzenie nr 69/2003 Burmistrza Miasta i Gminy w Barlinku z dnia 17.06.2003 r. w 
sppr. wydzielenia lokali z części mieszkaniowego zasobu gminy z przeznaczeniem na 
lokale socjalne. 

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na zabiegi weterynaryjne: kastracja kotów 
i sterylizacja kotek oraz ze sprawą dot. porozumienia z Fundacją Przyjaciele Czterech 
Łap. Wpłynęły 2 oferty. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą i postanowił 
podpisać stosowną umowę na zabiegi weterynaryjne z lekarzem weterynarii Danielem 



Figlem na rok 2010 na kwotę 4000,00 zł. Jednocześnie Burmistrz postanowił podpisać 
porozumienie z Fundacją Przyjaciele Czterech Łap. 

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wyboru podmiotu zajmującego się 
działaniami ograniczającymi bezdomność zwierząt z terenu miasta i gminy Barlinek. 
Burmistrz zapoznał się z informacją firmy Animal Control z Polic dot. zakresu prac i 
kosztów odnośnie działań ograniczających bezdomność zwierząt. Po analizie 
Burmistrz postanowił podpisać stosowną umowę z w/w firmą na świadczenie 
przedmiotowych usług. Jednocześnie polecił RGM zakup znaczków dla oznakowania 
psów. 

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem PGK Sp. z o.o. w spr. wydatkowania 
zaplanowanych środków budżetowych na 2010 r. z przeznaczeniem na utwardzenie 
alejek na cmentarzu komunalnym w Barlinku oraz naprawą infrastruktury 
turystycznej. Burmistrz postanowił wystosować pismo do przedsiębiorstwa o dokładne 
określenie co w ramach posiadanych środków na 2010 r. planują zrobić, przedstawić 
harmonogram rzeczowo - finansowy zaplanowanych zadań.  

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się z koncepcją zagospodarowania nieruchomości 
działek pomiędzy ul. Niepodległości, Różaną, Górną i Kozią w Barlinku. Burmistrz 
pozytywnie zaakceptował przedstawiona koncepcję. 

23. Burmistrz Barlinka zapoznał się z planem remontów mieszkaniowego zasobu gminy 
na 2010 rok oraz propozycją do planu remontów na 2010 r. Wspólnot 
Mieszkaniowych, którą zatwierdził pozytywnie. 

 
 
V    W zakresie spraw ogólnoorganizacyjnych 

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem PUP Myślibórz w spr. planowanej liczby 

osób zatrudnionych w ramach robót publicznych i prac społecznie użytecznych. Po 
analizie Burmistrz postanowił poinformować, ze planowana liczba osób do 
zatrudnienia w ramach robót publicznych wynosi 28, natomiast planowana liczba osób 
do zatrudnienia w ramach prac społecznie użytecznych wynosi 50. 

2.  Burmistrz poinformował, że biblioteka publiczna na czas remontu BOK w Barlinku 
zostanie przeniesiona do sali świetlicy OPS w Barlinku. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą Hufca ZHP Myślibórz na realizację zadania 
publicznego w zakresie krajoznawstwa oraz wypoczynku dzieci i młodzieży. 
Burmistrz postanowił poinformować, iż realizacja w/w zadania nie została 
zaplanowana w rocznym programie współpracy z organizacjami pozarządowymi na 
2010 rok i brak jest środków w budżecie na przedmiotowe zadanie. 

4. Burmistrz Barlinka wydal zarządzenie w spr. rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert 
na realizację w 2010 roku zadań publicznych z zakresu upowszechniania kultury 
fizycznej i sportu. 

5. Burmistrz Barlinka wydal zarządzenie w spr. rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert 
na realizacje w 2010 roku zadań publicznych. 

6. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert 
na realizacji w 2010 roku zadania publicznego z zakresu pomocy społecznej. 

7.  Burmistrz Barlinka postanowił ponownie ogłosić konkurs na realizację zadania 
publicznego w 2010 roku z zakresu upowszechniania kultury fizycznej i sportu dot. - 
organizowanie szkoleń oraz współzawodnictwa sportowego w zakresie wędkarstwa. 

8.  Burmistrz Barlinka postanowił ogłosić konkurs ofertowy na zakup usług - szkolenie 
dzieci i młodzieży na terenie wiejskim w zakresie piłki nożnej. 

 



     VI     W zakresie spraw oświaty 

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Parafii Rzymskokatolickiej p.w. 

NPNMP z Barlinka z prośbą o nieodpłatne wynajęcie autokaru szkolnego na 
wycieczkę dzieci ze SP Nr 1 w Barlinku. Burmistrz nie wyraził zgody na nieodpłatne 
wynajęcie autokaru szkolnego, jednak postanowił dofinansować w/w wyjazd w 
kwocie 2.000,00 zł. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Poradni Żywieniowej Vitea z propozycją 
współpracy w zakresie prozdrowotnej edukacji żywieniowej. Burmistrz postanowił 
zorganizować spotkanie z właścicielem Poradni w celu poznania szczegółowego 
zakresu programu i jego działania oraz kosztów. 

3.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały zmieniającą uchwałę w spr. 
odpłatności za korzystanie ze świadczeń przedszkoli publicznych w zakresie 
przekraczającym podstawę programowa wychowania przedszkolnego lub żłobka w 
Gminie Barlinek i postanowił skierować projekt do Rady Miejskiej z prośbą o opinię. 

4.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. dofinansowania w ramach 
programu "Wyrównywania Różnic Między Regionami II". Burmistrz zaakceptował 
przedstawione przez Kierownika ROś propozycje dot. możliwości dofinansowania. 
Obszar B - likwidacja barier architektonicznych; przebudowa podjazdu dla osób 
niepełnosprawnych przy SP Nr 4 ul. Kombatantów 3 w Barlinku. Obszar D - 
likwidacja barier transportowych; zakup autobusu do przewozu dzieci 
niepełnosprawnych z terenu gminy Barlinek do placówek oświatowych. Autobus - 
ilość miejsc 20 plus podjazd teleskopowy do wózka inwalidzkiego. 

5. Burmistrz Barlinka przyznał dodatkowo kwotę 1000,00 zł na wyjazd dzieci ze SP Nr 1 
w Barlinku do Częstochowy. Wcześniej została przyznana kwota 2000,00 zł. 

6.  Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. bramek do piłki nożnej znajdujących 
się na stanie ROś. Po analizie Burmistrz postanowił dokonać przekazanie tych bramek 
dokumentem PT w użytkowanie KS "Pogoń" w Barlinku. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały w spr. odtworzenia aktów 
założycielskich Przedszkoli Miejskich w Barlinku i postanowił skierować go do rady 
Miejskiej w Barlinku. 

8. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. ogłoszenia otwartego konkursu ofert na 
realizacje w 2010 roku zadania publicznego z zakresu kultury fizycznej i sportu. 

 
 

VII   W zakresie spraw ABI, OPS,  

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem OPS w Barlinku w związku z programem 
"prace społeczno - użyteczne". Zaplanowane jest zorganizowanie 50 stanowisk pracy 
w związku z w/w programem oraz 3 osoby z robót publicznych od dnia 1 lutego 2010 
roku. Burmistrz zaopiniował powyższe pozytywnie. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zapotrzebowania na sprzęt 
komputerowy w Urzędzie Miejskim. Burmistrz zaakceptował plan przedstawiony 
przez informatyka dot. zakupu najpotrzebniejszego sprzętu komputerowego w ramach 
posiadanych środków budżetowych. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawozdaniem z gminnego programu profilaktyki i 
rozwiązywania problemów uzależnień za 2009 rok i postanowił skierować go do Rady 
Miejskiej . 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na dostawę informatycznych materiałów 
eksploatacyjnych (tusze, tonery do kserokopiarek) oraz oferty na dostawę tonerów 



regenerowanych do drukarek laserowych. Na pierwsze zapytanie wpłynęło dwie 
oferty. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą cenowo firmy OPTIBIURO z 
Gorzowa Wlkp. Natomiast na zapytanie na dostawę tonerów regenerowanych do 
drukarek laserowych wpłynęły trzy oferty. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą 
PHU Serwis Kopiarek, Jacek Stalmach z Barlinka. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Rozszerzenie sprawozdania z pracy Burmistrza Barlinka 

w okresie międzysesyjnym. 

 

     W okresie międzysesyjnym uczestniczono w spotkaniach, na których 

podjęto wiele tematów dot. funkcjonowania Gminy Barlinek. Odbyły się 

następujące spotkania: 
 

1. Odbyło się zebranie wiejskie w Mostkowie poświęcone budowie infrastruktury 
sportowej na terenie wsi. 

2. Burmistrz spotkał się z firmą Eko - Wark Szczecin w spr. inwestycji wodno - 
kanalizacyjnych na terenie gminy Barlinek. 

3. Odbyło się spotkanie z Panem Klemenskim Zakład Ogólnobudowlany z Nowogródka 
Pom., w trakcie którego Burmistrz zawarł porozumienie co do rozliczeń inwestycji 
budowy drogi Równo - Laskówko. 

4. Burmistrz spotkał się z inwestorem w spr. oferty budowy Ośrodka Pielęgnacyjno - 
Opiekuńczego dla osób starszych z terenu gminy Barlinek. 

5. Odbyło się spotkanie z przedstawicielami zarządu MKS Pogoń w spr. szkolenia 
młodzieży w 2010 roku. 

6. Odbyło się spotkanie noworoczne w PG Nr 2 w Barlinku z przedstawicielami 
instytucji i organizacji z terenu gminy Barlinek. Poświęcone współpracy tych 
instytucji z samorządem gminnym. 

7. Odbyło się comiesięczne zebranie z sołtysami poświęcone m.in. wydatkowaniu 
funduszu sołeckiego. 

8. Burmistrz spotkał się z zarządem PZW Gorzów Wlkp. oraz przedstawicielami Kół 
PZW z Barlinka w spr. zasad gospodarowania na Jeziorach Barlineckich. 

9. Odbyło się spotkanie inauguracyjne w spr. Uniwersytetu III Wieku. 
10. Burmistrz Barlinka spotkał się z Prezesem KS Koral z Mostkowa w spr. korzystania z 

obiektów sportowych przez Klub. 
11. 29 stycznia 2010 r. odbyło się coroczne uroczystości z okazji święta miasta oraz 

Jubileuszy Złotych i Srebrnych Godów. 
12. Burmistrz spotkał się z radą nadzorczą PGK w spr. zarządzania przedsiębiorstwem 

oraz realizacji zadań gminnych przez tą spółkę. 
13. Gościliśmy delegacje ze szkoły partnerskej ZSP Nr 1 w Barlinku z Courrieres z 

Francji. 
14. Uczestniczono w corocznej odprawie Policji w Myśliborzu. 
15. Odbyło się walne zebranie sprawozdawcze OSP Barlinek, które poświęcone było 

m.in. kwestii budowy nowej strażnicy oraz zakupu pojazdów dla jednostki. 
16. Burmistrz spotkał się z dyrektorem firmy Klaus Borne w arlinku w spr. nabycia przez 

tą firmę terenów PGK Sp. z o.o. z Barlinka. 
17. Spotkano się z przedstawicielami Towarzystwa Przyjaciół Dziedzic w spr. dalszego 

wykorzystania budynku byłej szkoły przez Stowarzyszenie. 
18. Odbyło się spotkanie ze Stowarzyszeniem "W rękach młodych - Przyszłość 

Rychnowa" w spr. dalszego finansowania przedszkola. 
19. Burmistrz spotkał się z przedstawicielami Akademii Bezpieczeństwa Drogowego w 

spr. zmonitorowania zagrożeń komunikacyjnych na terenie miasta Barlinek. 
20. W Sarbinowie gm. Dębno uczestniczono w walnym zebraniu sprawozdawczym 

Powiatowej Ochotniczej Straży Pożarnej z Myśliborza. 


